
Verslag 17 augustus 2017 werkgroep verkeer

1.  Opening 

Actielijst: 
Inschakelen pers wachten tot nader beslissen.

2. Verslag

Frank geeft aan dat hij een gesprek heeft met de heer Houwer op 30 augustus over hoe 
het bestuurlijk in elkaar zit? En hoe je het beste invloed kan uitoefenen bij de gemeente.

Hebben we juridische bijstand nodig hebben omdat we toch knokken tegen een grote or-
ganisatie?
Zijn er politieke partijen die ook tegen de MFA zijn? En wie zijn die en hoe benaderen we 
die? Aanschrijven met onze tegenargumenten. 

Afspraak met badminton om te praten over invulling sportzaal en eventueel parkeerdes-
kundigen ? 
Inspraak is op 6 september dus moeten we erop staan dat we voor deze datum een af-
spraak hebben gemaakt met badminton en gemeente om goed in te spreken. 
Hierbij worden de handtekeningen overhandigend. 
Afspraak met badmintonvereniging en Kees: actie Frank, belt 18-8 met Kees, bij voorkeur 
in de loop van volgende week voor 25 augustus.
Vragen voor dit gesprek:
Welke sportverenigingen komen in deze zaal?
En wat gaan ze doen?
Het totale plaatje?
Uren bezetting?
Wat gaat er nog meer verhuurt worden?
Openingstijden kantine?
Wat mag er geschonken/gegeten worden? 
Brandveiligheidregels?

Frank: wie zit er nu in de gymzaal en wat is de bezettingsgraad ?
Actie Frank 

Wat is nu relevant ?  Kinderen hebben school nodig.   
Wij willen geen MFA en wat gaan we doen? 
School nodig 600 leerlingen:
- verkeer en verkeersveiligheid 
Stempel is op verkeer, hoe gaat dit eruit zien?
Sporthal willen we niet. We willen een gymzaal voor de school met een of twee kleine ver-
enigingen. 

Politieke partijen aanschrijven met onze tegenargumenten. Dit moet voor 6 september ge-
regeld worden.
Brief voor politieke partijen (incl vermelden handtekeningen actie): actie Nel 
Benaderen politieke partijen uitzoeken: actie Nel 
Deadline brieven versturen: 25 augustus actie Ilona en Sandra 
Eventueel na bellen politieke partijen: actie Gunnar



3.  Mail gemeente stand van zaken. Besproken met de werkgroep, geen bijzonderheden.

4.  Mail van Jos. Besproken met de werkgroep, geen bijzonderheden.

5.  Antwoorden gemeente met bewoners delen via wijkplatform. 

6.  Nieuwe datum volgend overleg: komt nog afwachten na overleg met badmintonvere-
ning.

7.  Rondvraag:

Actielijst:
Afspraak met badmintonvereniging en Kees: actie Frank
Wie zit er nu in de gymzaal en wat is de bezettingsgraad ? actie Frank
Brief voor politieke partijen: actie Nel 
Benaderen politieke partijen uitzoeken: actie Nel 
Deadline brieven versturen: 25 augustus actie Ilona en Sandra 
Eventueel na bellen politieke partijen: actie Gunnar 
Mail van gemeente met antwoorden op site wijkplatform: actie Nel
Bewoners informeren dat mail gemeenten op site staat: actie Sandra 

Nog van andere verslagen:
Vragen aan gemeente :
Vraag tot hoe laat blijft de horeca gelegenheid open?
Bezwaar tegen sportzaal en verkeersproblemen scholen?
Verslag van bijeenkomst en notulen in augustus 
Welke beleidskeuzes heeft de gemeente gemaakt voor wat betreft de sportverenigingen ?
Wat mag er allemaal in de horeca gelegenheid georganiseerd worden?
Wij willen geen rotonde rond de school, wat zijn de plannen van de gemeente voor oplos-
sing voor het verkeer? 
Wat gaat de gemeente doen met meer handhaving als er meer verkeer komt?

Stand van zaken aantal handtekeningen nu 122. 


